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Wsłuchując się w głos mieszkańców Ciechanowa, jako Radny  

pragnę przedstawić interpelację. 

 

 

 

     W związku z sygnałami mieszkańców Ciechanowa, zwracam się z prośbą do 

władz miasta o podjecie odpowiednich kroków celem naprawy i bezpiecznego 

stanu użytkowania wiaty przystankowej przy ulicy Kraszewskiego. 

     Pozostałości po wybitych szybach, niewłaściwie zamontowana tablica  

(na jedną śrubę) oraz niezabezpieczone otwory po demontażu poprzedniego 

przystanku stwarzają niebezpieczeństwo dla użytkowników. 

   

 

    Proszę władze miasta o przychylenie się do prośby mieszkańców Ciechanowa, 

za co w imieniu mieszkańców z góry dziękuję. 

 


